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Vragen voor het vragenhalfuur voor de raadsvergadering van 30 januari 2019 

 

Fractie GroenLinks 

Inleiding 

Onze fractie is er door inwoners op gewezen dat de regeling voor  bezoekersparkeren  in 

de zones E9 Overveen en E9 Overveen Noord onlangs is veranderd naar een systeem 

waarbij bezoekers vooraf op kenteken dienen te worden aangemeld. Voorheen kon 

worden volstaan met het achter de autoruit leggen van een bezoekerskaart. 

Betrokken inwoners zijn van mening dat zij daar gebrekkig over zijn ingelicht en hebben 

daardoor mogelijk ook sancties opgelegd gekregen. 

Goede communicatie met inwoners achten wij van het grootste belang. 

 

Vragen: 

-1 Kunt u ons informeren hoe deze wijzigingen in het bezoekersparkeren zijn 

gecommuniceerd? 

-2 Kunt u ons laten weten hoeveel huishoudens/ huisnummers dit betreft (graag zowel 

absoluut als percentueel) ? 

- 3 Kunt u ons laten weten of er sinds de invoering ook sancties (boetes) zijn uitgedeeld, 

zo ja hoeveel en of dit  te voorkomen zou zijn geweest door beter communicatie door het 

college en haar ambtelijke staf ?   

-4 Kunt u ons ook laten weten hoe lang de geregistreerde bezoekers kentekens plus 

aanmeldingstijden worden bewaard en waar die gegevens voor worden gebruikt? 

- 5 Kunt u ons laten weten of soortgelijke wijzigingen in de uitvoering van het 

parkeerbeleid ook elders in de gemeente Bloemendaal zijn doorgevoerd, of in de nabije 

toekomst zullen worden doorgevoerd? 

 

 


